
Protokół nr 52/2023 

z posiedzenia Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa 

w dniu 26.10.2023 roku 

godzina 13.00

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10.00 i trwało do godziny 11.20

W posiedzeniu wzięło udział wszyscy członkowie Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa 

Rady Powiatu w Kielcach. Lista obecności w załączeniu.

Ponadto uczestniczyli:

- Przewodniczący Rady Powiatu Jacek Kuzia

- Dyrektor PZD Zbigniew Wróbel

- Kierownik Referatu Planowania Budżetu Iwona Chrabąszcz

Komisja przystąpiła do obrad według poniższego porządku:

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i projektów uchwał na najbliższą 
sesję Rady Powiatu w Kielcach (zgodnie z porządkiem obrad sesji).

2. Sprawy różne.

Ad.l

Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję 

Rady Powiatu w Kielcach (zgodnie z porządkiem obrad sesji):

Porządek obrad:

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Informacje i komunikaty Przewodniczącego.

4. Przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 27.09.2023 r.

5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 

sesjami.

6. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Kielcach o wynikach dokonanej analizy 

oświadczeń majątkowych.



7. Informacja Starosty Kieleckiego w Kielcach o wynikach analizy oświadczeń 

majątkowych.

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Kieleckiego za rok szkolny 
2022/2023.

9. Informacja Zarządu Powiatu w Kielcach dla Radnych Powiatu w Kielcach z przebiegu 
rokowań w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Powiatu Kieleckiego.

10. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kieleckiego na lata 2023-2028,

2) zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2023 rok,

Kierownik Iwona Chrabąszcz poinformowała radnych o zmianach budżetu w kwocie 147zł.

3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miedziana Góra,

4) zmiany Uchwały Rady Powiatu z dnia 29 grudnia 2022 r., Nr LIII/122/2022, 

w sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka 

w placówkach opiekuńczo-wychowawczych typu rodzinnego prowadzonych przez 

Powiat Kielecki,

5) zatwierdzenia programu naprawczego Powiatowego Centrum Usług Medycznych w 

Kielcach na lata 2023-2025,

6) zatwierdzenia programu naprawczego Świętokrzyskiego Centrum Matki 

i Noworodka Szpital Specjalistyczny w Kielcach na lata 2023-2025,

7) zatwierdzenia programu naprawczego Szpitala Powiatowego w Chmielniku na lata 

2023-2025,

8) określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i wysokości stypendiów 

sportowych za osiągnięte wyniki sportowe dla uczniów szkół ponadpodstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Kielecki,

9) przyjęcia „Programu Współpracy Powiatu Kieleckiego z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2024 roku”,

10) rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Kielcach,
11) rozpatrzenia skargi na działania Starosty Kieleckiego,
12) rozpatrzenia skargi na działania Starosty Kieleckiego.

11. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych.

12. Sprawy różne i wolne wnioski.



13. Zamknięcie obrad.

Po analizie dokumentów Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione materiały i projekty uchwał 

skierowane na sesję Rady Powiatu.

Ad. 2

Sprawy różne.

Radni dopytywali dyrektora Zbigniewa Wróbla oraz Członka Zarządu Powiatu w Kielcach 
Cezarego Majchra odnośnie realizacji i planów inwestycji.

Radny Andrzej Michalski dopytywał o inwestycje komunikacyjne, tj. ostatni etap remontu 
drogi w Krajnie oraz o chodnik w Skorzeszycach. Ponadto w planach jest stworzenie chodnika 
w miejscowości Gómo-Zawada w gminie Górno. Pytanie dotyczyło źródeł finansowania 
inwestycji. Cezary Majcher odpowiedział, że kwota zostanie podzielona po 50% z budżetu 
starostwa oraz gminy Górno. Środki zewnętrzne w tym przypadku są zablokowane, gdyż 
warunkiem pozyskania takich środków jest stworzenie chodnika o szerokości 2m. W Gómie- 
Zawada niestety nie jest możliwe stworzenie tak szerokiego chodnika ze względu na posesje 
prywatne mieszkańców. W tym miejscu planowane jest stworzenie ciągu komunikacyjnego o 
szerokości l,5m powiedział Cezary Majcher.

Kolejno radny Andrzej Michalski poprosił by PZD przyjrzał się skrzyżowaniu 
w miejscowości Bęczków - na wniosek mieszkańca Bęczkowa, proszę by na skrzyżowaniu 
wstawiono lustro, które poprawi widoczność dla kierowców chcących się włączyć do ruchu - 
wnioskował.

Radna Małgorzata Popiel zabrała głos w kwestii terminu zgłaszania wniosków do budżetu na 
kolejny rok.

Rady Łukasz Woźniak zapytał o dwie drogi w Gminie Strawczyn i Miedziana Góra. Drogi te 
zostały wyremontowane. Jadąc w jednym kierunku widoczne są znaki informujące o tonażu 
pojazdów jakie mogą się po nich poruszać. Jadąc w przeciwnym kierunku - znaków tych nie 
ma. Sytuacja ta wprowadziła dezinformację wśród kierowców, a na tych drogach mieszkańcy 
zauważyli wzmożony ruch samochodów ciężarowych. Dyrektor PZD Zbigniew Wróbel 
obiecał, że przyjrzy się sprawie.

W sprawie wodociągów w gm. Zagnańsk głos zabrał radny Zbigniew Zagdański. 
W miejscowości Chrusty remontowany był pas kolejowy oraz nitka wodociągowa. Mieszkańcy 
mają problem z podpięciem się do sieci, gdyż jak informują wodociągi - nitka ta nie jest w ich 
posiadaniu. Radny pytał kiedy nastąpi formalne przekazanie nitki i na jakich zasadach.

Brak wystarczającego doposażenia jednostek straży pożarnych z gminy Daleszyce, to kolejny 
problem, który został poruszony na posiedzeniu komisji. Jak informuje radna powiatowa Anna 
Kosmala - strażakom brakuje sorbentu - środka, który jest wykorzystywany jako pochłaniacz 



plam oleju na asfaltach. W niektórych jednostkach sorbentu już nie ma, w innych został tylko 
jeden worek - mówiła radna.

Członek Zarządu Cezary Majcher zapewnił, że przyjrzy się sprawie, czy problem ten należy do 
zadań własnych powiatu. Strażacy jadąc do wypadku drogowego nie patrzą na to czy zdarzenie 
drogowe miało miejsce na drodze krajowej, wojewódzkiej, powiatowej czy gminnej, w ich 
zadaniu jest zabezpieczenie wypadku - argumentuje radna Kosmala.

Ostatnim zagadnieniem poruszonym na Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa była droga 
w gminie Bieliny. Dyrekcja Powiatowego Zarządu Dróg przedstawiła radnym jak wygląda stan 
obecny inwestycji.

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała: K. Toporska

Przewodhiczacy Komisji
Krzys^of\Soboń


